
PRoToKÓŁ Nr al2o1^6
z posiedzenia Komisji Mienia Komunalnego i Finansów

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 27 stycznia 2O16 r.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzięli:

1 . Małgorzata Meszka - Ptzevłodnicząca Rady Gminy,
2. Włodzirnierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy
4. Zdzisław Wysocki - Kier. Ref. Rolnictwa i Gospodarki Gruntami.

proponowany porządek obrad:

1 . Otwarcie posie dzęnia komisji.

2. Stwierdzente prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.

3. Prryjęcie protokołu z obrad komisji nr 7 l 15 z dnia 1 1 grudnia

2015 r.

4. Praca nad projektem budzetu gminy na2016 rok.

5. Informacja dotycząca procedur w zakresie zagospodarowania

pr ze str z,enne go gminy.

6. Omówienie projektów uchwał.

7. Sprawy różne.

B. Zakończenie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznźk nr I do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1Oo5 posiedzenie ohvorzyła Katarzyna Grzejszczak

Przewodnicząca Komisji, który przywitńa przybyłch członków Komisji
oraz pracowników Urzędu.
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Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posiedzeniu uczestnicąy

6 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i
decyduje o prawomocności obrad.

Następnie odczytŃa porządek obrad zarządz7ła głosowanie w
sprawie porządL<ł obrad.

Członkowie Komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie przyjęli
proponowany porządek obrad, który stanowi zatqcznźk nr 2 do
niniejszego protokołu.

Ad. 3 Ptzyięcie protokofu z obrad komisjinł 7lt5 z dnia
3O października 2O15 r.

Protokół Nr 7 l2OI5 z posiedzenia Komisji, które odbyło się
11 grudnia2a15 r. znajduje się na sali. Nie zg!"oszono uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 7 l2OI5.

Ad. 4 Praca nad projektem budżetu gminy na 2O16 rok.

Wójt Poinformował, że do 3O stycznia ma czas na podjęcie uchwały.
Projekt został sporządzony w oparciu o wydatki planowane na 2015 rok.
Dodatkowo wydatki inwestycyjne zostały zaplanowane na chwilę obecną
na podstawie cen r5mkowych obowiązujących na ten moment, ale
wszYstko moŻe ulec zmieni. Kwoty subwencji i dotacji są kwotami
wstęPnymi podanyrni przez ministra finansów. Pewne informacje zostaną
Podane w połowie lutego. Na chwilę obecną nie zmieniamy pozostaĘch
dzialow o kwot budzetu ujętych w projekcie.

WÓjt dodał, że do końca s§rcznia trzeba zadecydować, jakie dotacje
można przydzielić stowarzyszeniom czy OSP z terenu gminy, które
ukierunkowały wnioski o dofinansowanie do gminy ora". dotacji na
prośby wniosków osób prywatnych.

Na chwilę obecną do urzędu wpłynęły trzy wnioski z OSP z terenu
gminy.

Pierwsz,y wniosek jest od ZOSP w Trzciannie. Zarząd zglosił się z
ProŚbą o zwiększenie dotacji celowej zbudżętu gminy na kwotę 10 ooo ń.
Wniosek doĘczy adaptacji jednego z pomieszcz,eń na pomieszczenie
socjalne dla druhów OSP Trzcianna.

Drugi wniosek wpłynął od zosp w starym Rzędkowie. zarząd,
Zurraca się z proŚbą o wsparcie finansowe w wysokości 2 5O0 zł na za[<lp
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10 sztuk mundLłrów strazackich, koszul strazackich oraz czapek.
Dodają, że z śtodków własnych pokrfrą koszt 1 358,30 ń. Łączna kwota
tego przedsięwzięcia to 6 4OB,3O zł.

Trzęci wniosek wpłynął od ZOSP w Starej Rawie. Zarząd prosi o
wsparcie finansowe na kwotę I217O ń na za7llp motopompy pożarntczej
TOHATSU lu.II6 /B VCB2AS, dwóch sztuk wę";y tłoczonych W52
powlekanych, dwóch węry tłoczonych W75 powlekanych, liny ratowniczej
20 rn otaz ubrania specjalnego ochronnego 6S. Jednostka ta planuje
ńoĘć również wnioski o dotacje celowe do ZOSP RP oraz Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Łączny koszt tej inwestycji to
36 B27, 43 zł.

Wójt zaptoponował przesunięcia w budzecie w dziaJe OSP po to by
wnioskodawcy mogli złozyć wnioski o dotacje do innych urzędów, które
tównież zbierĄą wnioski do końca stycznia. Jeżeli wnioskodawcy nie
otrzymają dotacji nie dostaną od nas wsparcia finansowego.

Radny Nowakowski * co trlożna zakupić z takich dotacji ? - Wójt -
wszystko zuliry,arte z umundurowaniem oral sprzętem strażackim.
z jakic}: dotacji będą korzystać strażacy z dotacji z Narodowego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz Zvńry,l<ll OSP
RP.

Wójt wspomniał, że do inwestycji p_lanowanych są już
przy gotow5rw€rne materiały techniczne i dokumentacj e.

Dodał, że do urzędu trafiła faktura za rerrrol1t rernizy w Rzędkowie,
która powinna być dostarczona do końca 2OI5 roku. Kwota na
zapłacenie tej faktury została przeniesiona na ten rok i zapłacirny zgodnie
z terrnittem płatności faktury.

Pod koniec marca prawdopodobnie odbędzie się sesja, na której
podejmiemy decyzję o ewentualnych zmianach i przeniesieniach w
budzecie oraz o ewentualnej podwyżce wody.

Radny Nowakowski zaproponował, aby mieszkańcy z Rawiczowa,
Frandotowa, Trzcianny i Podtrzcianny zadeklarowali, że rnieszkają na
terenie naszej gminy a nie na terenie miasta Skierniewice. Taki pomysł
wynikł z dużej popularności Ęch terenów pod budowę nowych
zabudowań. Bardzo dużo ludzi przeprowadza się na te tereny jednakże
nie zmieniają adresu zasteldowania, co powoduje, że podatek wpływa do
urzędu skarbowego w skierniewicach a nie do urzędu Gminy w Nowym
kawęczynie. Takie zrniany wpłynęłyby na wzrost subwencji z Ęrtułu
podatku dochodowego. Wójt dodał, że aż 37 o/o podatku dochodowego od
osób fizycznych *pły*a do naszej gminy od zdeklarowanych
mieszkańców.
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Ad. 5 Informacja dotycząca procedur w zakresie
zagospodarowania przestrzennego gminy.

Informację przedstawił pTLZ. Wysocki oraz pokrótce omówił
przygotowany materiał. Informacja ta stanowi zatqcznik nr 3 do
niniejszego protokołu.

Ad. 6 Omówienie proJektów uchwał.
Omówiono projekĘ uchwał w następqjących sprawach
uchwalenia budzetu gminy na2016 rok;
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowy
Kauręczyn na lata 2OL6-2OI9;
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Skierniewickiego;
wyrażeńa zgody na zbycie nieruchomości.

Ad. 7 §praury tóżae.

Brak wystąpien

Ad. 8 Zakańczenie obrad.
O godz. LZos Przęwodnicząca Komisji wobe c zreaLizowania porządku

obrad, załnL<rlęła posied zenię Komisj i.

Na tym protokół zakończono.

protokołouląłą:
Katatzgna Sąwicka
#:-^rw Son,./:,.,

Refercnt

Ptzeuodtliugła:
Ptze uodniq,qaa Komi"sjź

|' /'J
VNll€ci|o/,

Katanzgnh. Pruejszuąk
j
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